
Agent Dzeko: Poszedłby z chęcia do Interu, ale...
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To nie było spokojne lato dla Edina Dzeko. Bośniak znajdował się przez

długi czas w kręgu zainteresowań Interu, a w pewnym momencie nawet

jedną nogą w tym klubie, ale ostatecznie został w Romie, podpisując nową

umowę. Dziś do tematu wrócił agent piłkarza, Silvano Martina, który

udzielił wywiadu dla Sportitalia. 

- Inter chciał naprawdę Dzeko, tyle tylko, że musieli czekać do ostatnich dni

mercato, a gracz nie miał ochoty czekać na coś, co powinno było być już zamknięte.

Dlatego, rozmawiając w jego domu, zdecydowaliśmy się, że najlepszym

rozwiązaniem będzie odnowienie umowy z Romą.

Żal?

- Poszedłby z chęcią do Interu, pragnienie gry w Lidze Mistrzów jest stymulujące.

Również dlatego, że Juventus dzieli i rządzi od dziesięciu lat, ale Inter daje odczucie,

że może być główną alternatywą.

W połowie sierpnia, dosyć niespodziewanie, Dzeko przedłużył kontrakt z ekipą

Giallorossich o dwa kolejne sezony, zamykając tym samym jakikolwiek temat

przenosin do Mediolanu. 
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